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 Lars Bjaadal (Sp) etterlyser drøfting og debatt på funna i undersøkelsen 
Telemarksforskning presenterte i kommunestyre 12.april 2018. Ordførar Halfdan 
Haugan (Ap) ber om at det lages ein politisk sak som følgjer opp undersøkelsen som 
drøfting i formannskap 31.mai -18 og videre til handsaming i strategimøte i 
kommunestyre 14. Juni 2018.

Saker utanfor sakskart

Renovest IKS
Ordførar bad om å få drøfte Seljord kommunes haldning til sakar i repskap i Renovest IKS    
30. April 2018.

Formannskapet gav sin tilslutning.

Informasjon:
Ordførar informerar om at avfallavtala som i dag gjeld snart går ut. I dag er det Telemark 
godsliner som har anbudet. Det vurderast om man skal fortsette med dagens ordning kor 
avfallshåndteringa settast ut på nytt anbod, eller om avfallshåndtering skal gjerast i egen regi. 
Eit fleirtal i styre har ynskje om å gjere dette i egen regi. Ordførar er usikker på om selskapet 
forstår kompleksiteten og omfanget i investering og drift av ein slik teneste.

Gunnar Eilefstjønn (H) er styrerepresentant i Renovest IKS og begrunner skepsisen for å 
overta avfallshandtering i egen regi, med at saka ikkje er godt nok utreda økonomisk for både 
investering og driftssida. Det er ein mogligheit å lyse ut avtala for eit år, for å bruke det året på 
å gjere greie på investering og drift på ein betre måte.

Drøfting av saka:
Habiliteten til styremedlem Gunnar Eilefstjønn (H) ble vurdert. Formannskapet vurderte at GE 
er inhabil i drøfting, men habil til å kunne gi informasjon til drøftinga.

Jon Svartdal (H), uttrykker skepsis på at selskapet skal handtere avfallshandtering i egen regi.

Henry Mæland (Sp), meiner det er for lite grunnlag å vurdere om Renovest skal handtere avfall 
i egen regi. Saka er for lite økonomisk utreda.

Lars Bjaadal (Sp), gjer støtte til at selskapet ikkje skal handtere avfall i egen regi, slik fleirtal i 
styre ynskjer.

Nærpolitireforma



Ordførar Halfdan Haugan oppfordrar til at dei forskjellige partia tek til ordet for at endringar i 
reforma ikkje blir kommunisert ut til kommunenen i god nok måte.

Endringar i passutsteding blir gjort føre Stortinget har handsama saka. Politiet har bestemt at 
pass i Seljord skal avvikles 1. Juni 2018. Stortinget vedtok einstemmig 5.april 2018 at 
lensmannskontor som skal bestå, skal satses på og vidareutviklas. Det reageras også på at 
endringar rundt funksjonen som politikontakt har blitt vesentlig endra og redusert utan at 
kommunane er informera. Seljord kommune har sendt eit brev til politimester Christine Fossen 
kor vi ber om ein redegjørelse på korleis man har tenkt å etterkomme Stortingets vilje og 
vedtak.



Saker til handsaming

PS 13/18 Godkjenning av protokoll frå forrige møte.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Protokollen frå møtet 01. mars vart samrøystes godkjent.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Protokollen frå møtet 01. mars er godkjent.



Referatsaker

RS 23/18 Praktisering av dispensasjonsbestemmelsen i motorferdselforskriften § 
5 første ledd bokstav C- Transport til private hytter

RS 24/18 Positivt vedtak; Støtte til innkjøp av utstyr for bildeinnsamling  ved 
Lokalhistorisk samling  - Seljord sogelag

RS 25/18 Svar på søknad om snøscooterløyve - Hytteløyve - Torgeir Rui

RS 26/18 Positivt vedtak; Dekking av ekstra kostnadar markering av den 20. 
Sjokoladekappleiken- Tusseleiken

RS 27/18 Positivt vedtak; Støtte til Norsjø kammermusikkfestival  AS for 2018

RS 28/18 Vedtaksbrev - 05/18 - Brattefjell-Vindeggen LVO

RS 29/18 Vedtak;  Narve Lid- Søknad om støtte til bokprosjekt om Kunstmålar 
Jacob Gløersen

RS 30/18 Positivt vedtak; Søknad om støtte konsert  "Visegrente strøk" -  
Åmotsdal Ungdomslag

RS 31/18 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2018-2020 - Hytteløyve - 
Ragnar Nilsen

RS 32/18 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2018-2020 - Hytteløyve - 
Tor Lien

RS 33/18 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2018-2020 - Hytteløyve - 
Lisbeth Eidal

RS 34/18 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2018-2020 - Hytteløyve - 
Bjørn Ulvestad Andersen

RS 35/18 Fast stedfortredar for rådmannen

RS 36/18 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2018-2020 - § 5 b - 
Solrunn Støyle



Saker til handsaming

PS 14/18 Regionale utviklingsmidler til kommunale næringsfond 2018



Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å gjere følgjande vedtak; 

Formannskapet vedtek å bruke løyvinga av kommunalt næringsfond/ regionale utviklingsmidlar 
på  kr 127.096,- til bruk for finansiering av oppdrag til Seljord Næringshage. Dette frigjør ein 
tilsvarande sum til av det kommunale næringsfond/ kraftfond. 

Kommunalt næringsfond/ kraftfond vil  då vere på kr 130.000,- til disposisjon for 
formannskapet. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet til å gjere følgjande vedtak;
Formannskapet vedtek å bruke løyvinga av kommunalt næringsfond/ regionale utviklingsmidlar 
på kr 127.096,- til bruk for finansiering av oppdrag til Seljord Næringshage. Dette frigjør ein 
tilsvarande sum til av det kommunale næringsfond/ kraftfond. Kommunalt næringsfond/ 
kraftfond vil då vere på kr 130.000,- til disposisjon for formannskapet.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Formannskapet vedtek å bruke løyvinga av kommunalt næringsfond/ regionale utviklingsmidlar 
på kr 127.096,- til bruk for finansiering av oppdrag til Seljord Næringshage. Dette frigjør ein 
tilsvarande sum til av det kommunale næringsfond/ kraftfond. Kommunalt næringsfond/ 
kraftfond vil då vere på kr 130.000,- til disposisjon for formannskapet.

Samrøystes vedteke.

PS 15/18 VandreTelemark - Heile Telemark

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å gjere følgjande vedtak: 
Seljord kommune støttar VandreTelemark- heile Telemark årleg med kr 25.000,- for åra 2018-
2020. Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.  

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet til å gjere følgjande vedtak:
Seljord kommune støttar VandreTelemark- heile Telemark årleg med kr 25.000,- for åra    
2018-2020.
Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune støttar VandreTelemark- heile Telemark årleg med kr 25.000,- for åra    
2018-2020.
Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.

Samrøystes vedteke.



PS 16/18 Sykkelkart for Seljord og Kviteseid

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å gjere følgjande vedtak: 
Seljord kommune støttar prosjektet med å utvikle sykkelkart for Seljord med kr 25.000,- + evt. 
mva.  Sykkelkart prosjektet er eit samarbeidsprosjekt med Møtestad Seljord As, Kviteseid 
kommune og Telemark fylkeskommune og har ein ramme på omlag kr 150.000,- eskl mva. . 
Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.  

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet til å gjere følgjande vedtak:
Seljord kommune støttar prosjektet med å utvikle sykkelkart for Seljord med kr 25.000,- + evt. 
mva. Sykkelkart prosjektet er eit samarbeidsprosjekt med Møtestad Seljord As, Kviteseid 
kommune og Telemark fylkeskommune og har ein ramme på omlag kr 150.000,- eskl mva. . 
Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune støttar prosjektet med å utvikle sykkelkart for Seljord med kr 25.000,- + evt. 
mva. Sykkelkart prosjektet er eit samarbeidsprosjekt med Møtestad Seljord As, Kviteseid 
kommune og Telemark fylkeskommune og har ein ramme på omlag kr 150.000,- eskl mva. . 
Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.

Samrøystes vedteke.

PS 17/18 Søknad om støtte til Utstilling arkitektur-biennale i Venezia - Fotograf 
Dag Jenssen

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet å gjere følgjande vedtak; 

Seljord kommune vil sikre at fotograf Dag Jensen profilerer Seljord og sogene på Time Place 
Existence-utstillinga i Venezia sommaren 2018 og løyver kr 15.000,- som del av utstillings 
kostnadane. Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.    

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet å gjere følgjande vedtak;
Seljord kommune vil sikre at fotograf Dag Jensen profilerer Seljord og sogene på Time Place 
Existenceutstillinga i Venezia sommaren 2018 og løyver kr 15.000,- som del av utstillings 
kostnadane. Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune vil sikre at fotograf Dag Jensen profilerer Seljord og sogene på Time Place 
Existenceutstillinga i Venezia sommaren 2018 og løyver kr 15.000,- som del av utstillings 
kostnadane. Løyvinga er av Næringsfond/ kraftfond.

Samrøystes vedteke.



PS 18/18 Søknad om støtte til kjøp av kasseapparat - Åmotsdal Gatekjøkken A/S



Rådmannen si tilråding:
Rådmann rår formannskapet å gjere følgjande vedtak; 

Seljord kommune støttar ikkje Åmotsdal Gatekjøkken As sin investering til nytt kasseapparat, 
ein slik investering må sjås på som drift. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmann rår formannskapet å gjere følgjande vedtak;
Seljord kommune støttar ikkje Åmotsdal Gatekjøkken As sin investering til nytt kasseapparat, 
ein slik investering må sjås på som drift.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune støttar ikkje Åmotsdal Gatekjøkken As sin investering til nytt kasseapparat, 
ein slik investering må sjås på som drift.

Samrøystes vedteke.

PS 19/18 Dyrlandsdalen grendelag - Søknad om støtte til investeringar

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet å gjere følgjeande vedtak; 
Seljord kommune støtter ikkje Dyrlandsdalen grendelag med midlar til å gjennomføre 
oppussing og vedlikehald av Dyrlandsdalen Grendehuset og/eller området rundt. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet å gjere følgjeande vedtak;
Seljord kommune støtter ikkje Dyrlandsdalen grendelag med midlar til å gjennomføre 
oppussing og vedlikehald av Dyrlandsdalen Grendehuset og/eller området rundt.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune støtter ikkje Dyrlandsdalen grendelag med midlar til å gjennomføre 
oppussing og vedlikehald av Dyrlandsdalen Grendehuset og/eller området rundt.

Samrøystes vedteke.

PS 20/18 Årsmelding 2017 Seljord kontrollutvalg

Rådmannen si tilråding:
Årsmelding 2017 for Seljord kontrollutval blir teke til vitande, og meiner den gir ei
tilfredsstillande oversikt over kontrollutvalets aktivitet i 2017.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannens tilrådning
Årsmelding 2017 for Seljord kontrollutval blir teke til vitande, og meiner den gir ei 
tilfredsstillande oversikt over kontrollutvalets aktivitet i 2017.



Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Årsmelding 2017 for Seljord kontrollutval blir teke til vitande, og meiner den gir ei 
tilfredsstillande oversikt over kontrollutvalets aktivitet i 2017.

Samrøystes vedteke.

PS 21/18 Førespurnad frå TFK om tredeling av driftskostnader ved 
kollektivknutepunkt i Seljord

Rådmannen si tilråding:
Rådmann rår formannskapet å fatte fylgjande vedtak:
Seljord kommune ser seg ikkje i stand til å vere med på ei tredeling av driftskostnader for 
kollektivknutepunktet i Seljord. Kommunen ynskjer fortgang i utvikling av nytt knutepunkt for å 
sikre at det regionale viktige knutepunktet har ein god framdrift. Det er viktig at 
fylkeskommunen ivaretek sitt ansvar ved utbygging og drift av kollektivknutepunkt, samt er 
pådrivar for at vegvesenet fylgjer opp sitt ansvar i tråd med brev av 17.11.2015

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmann rår formannskapet å fatte fylgjande vedtak:
Seljord kommune ser seg ikkje i stand til å vere med på ei tredeling av driftskostnader for
kollektivknutepunktet i Seljord. Kommunen ynskjer fortgang i utvikling av nytt knutepunkt for å 
sikre at det regionale viktige knutepunktet har ein god framdrift. Det er viktig at 
fylkeskommunen ivaretek sitt ansvar ved utbygging og drift av kollektivknutepunkt, samt er 
pådrivar for at vegvesenet fylgjer opp sitt ansvar i tråd med brev av 17.11.2015

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune ser seg ikkje i stand til å vere med på ei tredeling av driftskostnader for
kollektivknutepunktet i Seljord. Kommunen ynskjer fortgang i utvikling av nytt knutepunkt for å 
sikre at det regionale viktige knutepunktet har ein god framdrift. Det er viktig at 
fylkeskommunen ivaretek sitt ansvar ved utbygging og drift av kollektivknutepunkt, samt er 
pådrivar for at vegvesenet fylgjer opp sitt ansvar i tråd med brev av 17.11.2015

Samrøystes vedteke.

PS 22/18 Regionalt innkjøpssamarabeid i Midt- og Vest-Telemark

Rådmannen si tilråding:
Seljord kommune gjer eit intensjonsvedtak om å knytte seg til ein regionalt innkjøpssamarbeid 
for Midt- og Vest-Telemark.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannens tilråding:
Seljord kommune gjer eit intensjonsvedtak om å knytte seg til ein regionalt innkjøpssamarbeid 
for Midt- og Vest-Telemark.



Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Seljord kommune gjer eit intensjonsvedtak om å knytte seg til ein regionalt innkjøpssamarbeid 
for Midt- og Vest-Telemark. 

Samrøystes vedteke.

PS 23/18 Løyve om sal av alkohol - Øyland mat AS

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å fatte fylgjande vedtak:

Med heimel i alkohollova § 1-6 og "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune"
får Øyland Mat AS løyve til sal av alkoholhaldig drikk med lågare alkoholinnhald enn
4,7 volumprosent frå butikk i Flatdal på fylgjande vilkår:

 Løyvet gjeld måndag til fredag, inklusiv dagen før Kristi himmelfartsdag frå kl.
08:00 til kl. 20:00 og laurdag/dagar før høgtidsdagar frå kl. 08:00 til kl. 18:00.

 Styrar for løyvet er Mia Else Marie Sønderål med Hanne Lise Kåsen som vara.
 Det skal til ei kvar tid vera godkjent styrar og vara for løyvet
 Løyvegebyr for sal av alkoholholdig drikk skal betalast etter "Forskrift av 8. juni

2005 nr 538 om omsetting av alkoholholdig drikk m.v.
 Løyveinnehavar skal for kvart år uoppmoda sende inn oppgåve over omsetting

innan 15. februar året etter.
 Manglande innsending av oppgåve eller manglande innbetaling av løyvegebyr

kan føre til inndraging av løyve jf. "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord
kommune" punkt 6.

 Innehavar av løyve skal til ei kvar tid rette seg etter alkohollova med forskrifter
og "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune".

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet til å fatte fylgjande vedtak: Med heimel i alkohollova § 1-6 og
"Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune" får Øyland Mat AS løyve til sal av 
alkoholhaldig drikk med lågare alkoholinnhald enn 4,7 volumprosent frå butikk i Flatdal på 
fylgjande vilkår:

 Løyvet gjeld måndag til fredag, inklusiv dagen før Kristi himmelfartsdag frå kl. 08:00 til 
kl. 20:00 og laurdag/dagar før høgtidsdagar frå kl. 08:00 til kl. 18:00.

 Styrar for løyvet er Mia Else Marie Sønderål med Hanne Lise • Kåsen som vara.
 Det skal til ei kvar tid vera godkjent styrar og vara for løyvet
 Løyvegebyr for sal av alkoholholdig drikk skal betalast etter "Forskrift av 8. juni 2005 nr 

538 om omsetting av alkoholholdig drikk m.v.
 Løyveinnehavar skal for kvart år uoppmoda sende inn oppgåve over omsetting innan 

15. februar året etter.
 Manglande innsending av oppgåve eller manglande innbetaling av løyvegebyr kan føre 

til inndraging av løyve jf. "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune" punkt 6.
 Innehavar av løyve skal til ei kvar tid rette seg etter alkohollova med forskrifter og

            "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune".

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Med heimel i alkohollova § 1-6 og "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune" får 
Øyland Mat AS løyve til sal av alkoholhaldig drikk med lågare alkoholinnhald enn 4,7 
volumprosent frå butikk i Flatdal på fylgjande vilkår:



 Løyvet gjeld måndag til fredag, inklusiv dagen før Kristi himmelfartsdag frå kl. 08:00 til 
kl. 20:00 og laurdag/dagar før høgtidsdagar frå kl. 08:00 til kl. 18:00.

 Styrar for løyvet er Mia Else Marie Sønderål med Hanne Lise Kåsen som vara.
 Det skal til ei kvar tid vera godkjent styrar og vara for løyvet.
 Løyvegebyr for sal av alkoholholdig drikk skal betalast etter "Forskrift av 8. juni 2005 nr 

538 om omsetting av alkoholholdig drikk m.v.
 Løyveinnehavar skal for kvart år uoppmoda sende inn oppgåve over omsetting innan 

15. februar året etter.
 Manglande innsending av oppgåve eller manglande innbetaling av løyvegebyr kan føre 

til inndraging av løyve jf. "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune" punkt 6.
 Innehavar av løyve skal til ei kvar tid rette seg etter alkohollova med forskrifter og

            "Alkoholpolitiske retningsliner for Seljord kommune".

Samrøystes vedteke.

PS 24/18 Tilstandsrapport for grunnskulen 2017

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å fatte fylgjande vedtak: 

Grunnskulen i Seljord skal i 2018/19 ha desse overordna faglege måla: 
1. Redusere talet på elevar på lågaste meistringsnivå nasjonale prøver. 
2. Samla resultatnivå etter fullført grunnskule over 40 grunnskulepoeng. 
3. Sikre at alle elevar har eit trygt og godt skulemiljø. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018 
Rådmannen rår formannskapet til å fatte fylgjande vedtak:
Grunnskulen i Seljord skal i 2018/19 ha desse overordna faglege måla:
1. Redusere talet på elevar på lågaste meistringsnivå nasjonale prøver.
2. Samla resultatnivå etter fullført grunnskule over 40 grunnskulepoeng.
3. Sikre at alle elevar har eit trygt og godt skulemiljø.

Forslag fra Svein Forberg Liane (V):
Tillegg til rådmannens tilrådning, eit nytt punkt 4

Legge til rette for at alle elever blir sett, blir motivert og føler mestring i skolen.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 19.04.2018
Grunnskulen i Seljord skal i 2018/19 ha desse overordna faglege måla:
1. Redusere talet på elevar på lågaste meistringsnivå nasjonale prøver.
2. Samla resultatnivå etter fullført grunnskule over 40 grunnskulepoeng.
3. Sikre at alle elevar har eit trygt og godt skulemiljø.
4.Legge til rette for at alle elever blir sett, blir motivert og føler mestring i skolen.


